



The Lord of the Sabbath

Exodus 20:8



Belief



Exodus 20:9–11

[9] Six days you shall labor, and do all your work, [10] but the seventh day is a Sabbath to the LORD your God. On it you shall not do any work, you, or your son, or your daughter, your male servant, or your female servant, or your livestock, or the sojourner who is within your gates.

[11] For in six days the LORD made heaven and earth, the sea, and all that is in them, and rested on the seventh day. Therefore the LORD blessed the Sabbath day and made it holy.

[9] 六日要劳碌作你一切的工，

[10] 但第七日是向耶和华你神当守的安息日。这一日你和你的儿女，仆婢，牲畜，并你城里寄居的客旅，无论何工都不可作，

[11] 因为六日之内，耶和华造天，地，海，和其中的万物，第七日便安息，所以耶和华赐福与安息日，定为圣日。

Belief



Action

Leviticus 19:2–3

[2] “Speak to all the congregation of the people of Israel and say to them, You shall be holy, for I the LORD your God am holy. [3] Every one of you shall revere his mother and his father, and you shall keep my Sabbaths: I am the LORD your God.

[2] 你晓谕以色列全会众说，你们要圣洁，因为我耶和华你们的神是圣洁的。

[3] 你们各人都当孝敬父母，也要守我的安息日。我是耶和华你们的神。

Hebrews 10:24-25

[24] And let us consider how to stir up one another to love and good works, [25] not neglecting to meet together, as is the habit of some, but encouraging one another, and all the more as you see the Day drawing near.

[24] 又要彼此相顾，激发爱心，勉励行善。

[25] 你们不可停止聚会，好像那些停止惯了的人，倒要彼此劝勉。既知道（原文作看见）那日子临近，就更当如此。

Belief



Action

Heart

Psalm 133

[1] Behold, how good and pleasant it is
when brothers dwell in unity!

[2] It is like the precious oil on the head,
running down on the beard,
on the beard of Aaron,
running down on the collar of his robes!

[3] It is like the dew of Hermon,
which falls on the mountains of Zion!

For there the LORD has commanded the blessing,
life forevermore.

[1] 看哪，弟兄和睦同居，是何等的善，何等的美。

[2] 这好比那贵重的油，浇在亚伦的头上，流到胡须，又流到他的衣襟。

[3] 又好比黑门的甘露，降在锡安山。因为在那里有耶和华所命定的福，就是永远的生命。

Belief

Gospel

Action

Heart

